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Abstract (en)
[origin: EP2221114A1] The piece (4) has two passages for separate flowable components having two inlet openings. One of the inlet openings
includes a cross-sectional surface different from the cross-sectional surface of another inlet opening. An element is provided for aligning the inlet
openings in matching position to a dispensing device. The element is made as a plug element for reception in a corresponding cut-out of the
dispensing device. The element is formed by the shape of the cross-sectional surface of the latter inlet opening. An independent claim is also
included for a combination of a static mixer and a dispensing device.

Abstract (de)
Ein Zwischenstück (4) für die Verbindung eines statischen Mischers (1) mit einer Austragkartusche oder einem Austraggerät für mehrere
Komponenten enthält einen ersten Kanal (30) für eine erste Komponente und einen zweiten Kanal (40) für eine zweite Komponente, wobei der
erste Kanal (30) das Zwischenstück getrennt vom zweiten Kanal (40) durchläuft. Eine erste Einlassöffnung (31) ist vorgesehen, welche in den
ersten Kanal (30) mündet, sowie eine zweite Einlassöffnung (41), welche in den zweiten Kanal (40) mündet, wobei die erste Einlassöffnung (31) ein
Element (16,60) umfasst, sodass die erste Einlassöffnung (31) mittels des Elements (16,60) in einer passenden Stellung zu der Austragkartusche
ausrichtbar ist.
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